
ASSEMBLY INSTRUCTIONS 
BAUM CHANDELIER small & large size
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Push in to adjust cable

INOX CABLE HANGERS LENGTH
Adjustable length Min: 26” each (680mm)
Adjustable length Max: 72” each (1850mm)



IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

Use an authorized and certified electrician for consultation and installation. Electrician must be 
familiar with commercial-type applications of very heavy chandeliers.

The ceiling must have at least the capacity of holding 5 times the weight of the chandelier. For this 
fixture, a ceiling capacity of at least 110 lb. (50 kg) is required.
Because this chandel ier is heavy, it will require at least two people or a lifter to install.

WARNINGS
All wires are connected. When unpacking, be careful not to pull wires, as a bad connection may 
result. Do not connect electricity until your fixture is fully assembled. Do not touch or look directly 
at the LED strip when fixture is illuminated. Keep flammable materials away from lit LED strip.

THIS PRODUCT IS NOT A TOY AND HAS NO PLAY VALUE.

STRANGULATION HAZARD
Keep cord at least 3 feet away from cribs, bassinets, and toddler beds.
Keep out of reach of children under 3 years of age.

INSTRUCTIONS

SHUT OFF THE MAIN ELECTRICAL SUPPLY FROM THE FUSE BOX OR CIRCUIT BREAKER 
PANEL.

1. Carefully remove all parts from the box and remove all plastic coverings.
2. Open the 4 screws (A) between canopy(B) and mounting plate (C).
3. Fix the mounting plate to the J-Box (J-Box must have a capacity of at least 110 lb. 
(50 kg)).
4. Lift the luminaire and attach the Safety Cable (D) to the mounting plate hook (E).
5. Make sure that the safety Cable is shorter than electrical wires, to avoid pulling 
and/or hanging on electrical wires. 
6. Proceed electrical connection. Refer to the Wiring Diagram. 
- Brown lead(ACL) is connected with Black lead(branch L)
- Blue lead(ACN) is connected with White(Branch N)
- Green Lead(GND) is connected with Green lead(GND)
7. Fix the canopy to the mounting plate. Secure with the four screws. You can leave 
the Safety Cable inside the canopy.
8. Restore power and test the fixture. Installation is complete
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WIRING DIAGRAM



INSTRUCTIONS DE MONTAGE
BAUM CHANDELIER petit & grand modèle
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Pousser pour ajuster le câble

ACCESSOIRES
boulons et écrou M4 x 40

extra serre câble

Longueur ajustable Max: 72” chacun (1850mm)
Longueur ajustable Min: 26” chacun (680mm)
LONGUEUR CÂBLE INOX



CONSIGNES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES

Faites appel à un électricien agréé et certifié pour la consultation et l’installation. L’électricien doit 
être familiarisé avec les applications de type commercial de lustres très lourds.

Le plafond doit avoir au moins la capacité de supporter 5 fois le poids du lustre. Pour ce luminaire, 
une capacité de plafond d’au moins 110 lb (50 kg) est requise.
Parce que ce lustre est lourd, il faudra au moins deux personnes ou un élévateur pour l’installer.

AVERTISSEMENTS
Tous les fils sont connectés. Lors du déballage, veillez à ne pas tirer sur les fils, car une mauvaise 
connexion pourrait en résulter. Ne connectez pas l’électricité tant que votre luminaire n’est pas 
complètement assemblé. Ne touchez pas ou ne regardez pas directement la bande LED lorsque le 
luminaire est allumé. Gardez les matériaux inflammables à l’écart de la bande LED allumée.

CE PRODUIT N’EST PAS UN JOUET ET N’A AUCUNE VALEUR DE JEU.

RISQUE D’ÉTRANGLEMENT
Gardez le cordon à au moins 3 pieds des berceaux, moïses et lits pour tout-petits.
Tenir hors de portée des enfants de moins de 3 ans.

INSTRUCTIONS

COUPEZ L’ALIMENTATION ÉLECTRIQUE PRINCIPALE À PARTIR DE LA BOÎTE À FUSIBLES 
OU DU PANNEAU DE DISJONCTEURS.

1. Retirez soigneusement toutes les pièces de la boîte et retirez tous les revêtements 
en plastique.
2. Desserrez les 4 vis (A) entre la canopée (B) et la plaque de fixation (C).
3. Fixez la plaque de fixation à la J-Box (la J-Box doit avoir une capacité d’au moins 110 
lb. (50 kg)).
4. Soulevez le luminaire et fixez le câble de sécurité (D) au crochet de la plaque de 
fixation (E).
5. Assurez-vous que le câble de sécurité est plus court que les fils électriques, pour 
éviter de tirer et/ou de suspendre aux fils électriques.
6. Procéder au raccordement électrique. Reportez-vous au schéma de câblage.
- Le fil Marron (ACL) est connecté au fil Noir (branche L)
- Le fil Bleu (ACN) est connecté au Blanc (branche N)
- Le fil Vert (GND) est connecté au fil Vert (GND)
7. Fixez la canopée  à la plaque de fixation. Fixez avec les quatre vis. Vous pouvez 
laisser le câble de sécurité à l’intérieur de la canopée .
8. Rétablissez le courant et testez l’appareil. L’installation est terminée
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SCHÉMA DE BRANCHEMENT
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